
Goedenavond allemaal, 

Mijn naam is Cees Wiegel. Ik ben inwoner van Abcoude en woon aan het Abcoudermeer. 
Door het fantastische uitzicht besef ik als geen ander hoe waardevol het beetje natuur dat 
we nog hebben, is. En daarom behouden dient te worden. 
Ik spreek in als bewoner en spreek ook als bestuurslid van de Vereniging van Eigenaren 
en als bestuurslid van de stichting Erf Abcoudermeer, de beheerder van het park waar wij 
wonen. 
De afgelopen 17 jaar heb ik gewerkt in de energiesector en diverse windparken gebouwd. 
Waaronder: Windpark Westereems in Eemshaven (53 windmolens van 3 mW, gerealiseerd 
in 2010), Sabinapolder nabij Rotterdam (12 windmolens) Windpark Westermeerdijk in 
IJsselmeergebied (30 windmolens) en diverse kleinere parken. 
Feit: Er is al besloten dat er extra windmolens voor de stad Amsterdam komen. Dit staat 
ook in de concept Regionale Energiestrategie Noord-Holland Zuid en in de Routekaart 
Amsterdam Klimaatneutraal 2050. De ambitie is om dit te realiseren voor 2030 en de 
vergunningen hiervoor voor 2025 te verlenen. 
Gemeente Amsterdam wil over ca. 50 mW aan windenergie beschikken. Dit komt in de 
visie van Amsterdam overeen met 17 molens van 3 mW . 
Mag ik u er op attent maken dat vandaag de dag en meer nog binnen 5 jaar, rekening 
houdend met de zelfde omgevingsfactoren, grotere vermogens gerealiseerd kunnen 
worden. Dit betekent meer capaciteit per locatie respectievelijk minder aantal molens. Een 
halvering van het aantal turbines is mogelijk en dus halvering van de overlast. 
In plaats van versnippering zou gekozen moeten worden voor concentratie. 

Bij toepassing van grotere molens (minimaal 6-10 mW) geplaatst in het havengebied, 
waar reeds een concentratie van windmolens is, kan wellicht in de gehele gewenste 
capaciteit worden voorzien. Iedereen blij. 
Het is onjuist te denken dat bijplaatsing van 1 of 2 molens bij bijvoorbeeld Holendrecht 
weinig tot geen effect heeft op de milieu belasting aldaar. Het gebied van de Rondehoep 
is een belangrijk natuurgebied. Langs de A9 niet ver hiervandaan hebben al duizenden 
bomen moeten wijken voor verbreding van de A9. Bijplaatsing van windturbines daar 
veroorzaakt een nog grotere aanslag. 
Zoekt u alstublieft niet de grenzen van Amsterdam op, waardoor uw buren (gemeente De 
Rondevenen) ook nog eens extra worden belast. 
Verder zou ik uw nadrukkelijke aandacht vragen om nog eens goed na te gaan of het niet 
mogelijk is om bestaande (offshore) parken uit te breiden met een aantal molens. Dit is 
vele malen goedkoper en efficiënter. De bestaande infrastructuur is er immers 
Samenvattend: 
Vergroot de capaciteit van Windmolens, waardoor aantal kan worden gehalveerd. 
Concentreer in het Havengebied en ontlast de grenzen met de buurgemeenten. 
Probeer nadrukkelijk bestaande parken uit te breiden. 
Geen windmolens in natuurgebieden en aangrenzende gebieden. Zoals Gein, 
Abcoudermeer, Ouderkerkerplas. 

Ik dank u voor uw aandacht, met vriendelijke groeten


